
Zápis z XLIV. jednání akademického senátu FM ze dne 27.10.2004 
 

Přítomni:
Zaměstnanci: Jiřina Královcová, Jan Šembera, Bedřich Janeček, Miloš Hernych 

Studenti: Jana Ehlerová, Martin Hák, Martin Vlasák 

Omluveni:   Klára Císařová, Václav Kopecký 

Hosté:          Doc. Dr. Ing. Jiří Maryška, CSc., děkan FM 
Program: 

1. Projednání návrhu akreditace studijního oboru Informatika a logistika 
v kombinované formě 

Děkan Maryška představil senátorům návrh kombinované formy studia 
bakalářského studijního oboru Informatika a logistika. O jeho přípravě informoval na 
minulém zasedání AS FM a podklady k jednání senátorům předal týden před 
zasedáním. 

 Následovala krátká diskuse senátorů s děkanem. V hlasování všichni přítomní 
senátoři podpořili podání návrhu studijního oboru k akreditaci. 
 

2. Různé 
Před časem všichni senátoři obdrželi výzvu ZO VOS při TUL k podpoře jejího 

požadavku zvýšení tarifních platů. Předsedkyně Královcová vyzvala senátory 
k diskusi na toto téma. Z následující diskuse senátorů o požadavku ZO VOS při TUL 
nevzešel žádný návrh usnesení. 
 
 
Příští zasedání proběhne v týdnu od 8.11.2004. 
 
 
 
 
 
 
zapsal Jan Šembera, tajemník AS FM  
 
 
 
 
 

Ing. Jiřina Královcová 
V Liberci dne 27.10.2004                                                    předsedkyně AS FM 


